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– زهرا تاجیک: داستان سیلی زدن  گروه سیاسی 
علی اصغــر عنابســتانی نماینده ســبزوار در مجلس به 
ســرباز راهور در حال فراموشــی بود که انتشار نقل قولی 
از محمدباقر قالیباف دوباره آن را در رســانه ها برجســته 
کرد. در واقع چندماه پیش خبر آمده بود که با گذشــت 
ســرباز راهور این پرونده مختومه شده است و اگرچه در 
فضــای مجازی این موضوع مورد بحث قرار گرفته بود که 
چرا ســرباز راهور از شــکایت خود صرف نظر کرده است 
امــا بهرحال در میان حجم خبرهای مختلف سیاســی و 

اقتصادی، این خبر دیگر چندان اهمیتی نداشت. 
ســخنان قالیباف مبنی بر اینکه عنابســتانی، سرباز را 
هل داده و ســیلی نزده اســت با دو واکنش از ســوی دو 
طرف ماجرا روبرو شــد. از طرفی سرباز عابد اکبری -  که 
واقعا باید این که مقهور قدرت امثال عنابســتانی نشده را 
ستود – در ویدیویی که در فضای مجازی بازتاب بسیاری 
داشــت، تاکید کرد که این نماینده مجلس ســیلی زده و 
برای همین هم دادگاهی شــده است و رئیس مجلس را 
هم به هماوردی طلبید. از ســوی دیگر عنابستانی هم در 
توئیتی نوشت: »البته واضح بود که ماه پشت ابر نمی ماند 
اما از شجاعت ریاست محترم مجلس آقای دکتر قالیباف 
تشکر می کنم که بعد از چندین ماه دروغ پراکنی، ایشان 

بالاخره به اندازه کمی حقیقت را روشن کردند!«
علی رغــم همه زرنگی های این نماینده مجلس، گویی 
خواســت خداوند بود کــه این ماجرا یکبــار دیگر مورد 
توجه قرار بگیرد تا واقعا »ماه پشــت ابــر نماند« و واقعا 
کســی که دروغ می گوید، رســوا شــود. در همان روزی 
که عنابســتانی از قالیباف تشــکر کرد، رئیس مجلس که 
گویــا با دیدن ویدیوی جدید ســرباز ســیلی خورده، در 
پی حقیقت رفتــه بود، صحبت هایش را درباره »ســیلی 
نزدن عنابســتانی به ســرباز راهور« اصــاح کرد و گفت 
 کــه دادگاه بــدوی، تشــخیص بر ضرب بااثر )ســیلی(

 داده است.
او با انتشار پستی در صفحه اینستاگرام خود نوشت: »با 
منش بچه رزمندگی فکر می کردم باید هرچه را حق است 
بگویم. جایی که آقای عنابستانی را محق می دانستم بدون 
ماحظات سیاسی می گفتم و جایی که منتقد بودم را نیز 
تصریح می کردم... واقعیت این اســت که من در واکنش 
به سوال یکی از دانشــجویان، براساس صحبت های آقای 
عنابستانی که قبا به اینجانب گفته بود حکم دادگاه، من 
را از ســیلی زدن تبرئه و براســاس هل دادن مرا محکوم 
به ضرب بااثر کرده اســت، گفتم که ایشــان سیلی نزده 
و هل داده اســت، اما بعد از صحبت های دیشــب جناب 
آقای عابد اکبری، ســرباز وظیفه راهور که تاکید می کرد 
حکم دادگاه ســیلی را تایید کرده، بر خود لازم دانســتم 
موضوع را پیگیری کنم تا ظلمی به این شهروند عزیز نشده 
باشــد؛ لذا حکم دادگاه را گرفتم و متوجه شدم متاسفانه 

دادگاه بدوی تشــخیص بر ضرب بااثر )سیلی( داده است 
 که البته بعدا بــا اعام رضایت طرفیــن پرونده مختومه 

شده است.«
حالا از ســویی باید رئیس مجلس را ستود که برخاف 
مصلحت سنجی های معمول این توضیح را داده و از سویی 
دیگر به واقعیت هایی اشــاره کرد که این داســتان بازگو 
کننده آنهاســت و حالا با توجه به این اتفاق مبارک، لازم 

است به آنها بیشتر توجه شود.

1- سوء اســتفاده از قدرت واقعیتی است که نمی توان 
آن را نادیده گرفت. یک نماینده مجلس بر اساس قدرتی 
که در خود ســراغ دارد، قانون را زیر پا گذاشته و در خط 
ویژه حرکت می کند و سرباز شجاعی که مردانه در مقابلش 
ایســتاده را ســیلی می زند. او آنقدر بر حمایت قدرت از 
خویش متکی اســت که در آغاز حتی عنوان می کند که 
از خودرویش پیاده نشــده اســت! بعد که فیلم این اتفاق 
منتشر می شــود، ادعا می کند که سیلی نزده و هل داده 

است. متاسفانه علی رغم اینکه در دادگاه هم این موضوع 
مورد قبول واقع می شــود باز هم به این ادعای کذب خود 
ادامه می دهد و حتی به رئیس مجلس هم خاف واقعیت 
را می گویــد و توئیت اخیرش هم نشــان می دهد که نه 
تنها هیچ شــرمی از این دروغگویی نــدارد، بلکه بر رفتار 
خــود ادامه می دهد و کا دروغگویــی را مربوط به طرف 
دیگر می دانــد! همه این اتفاقات بازگو کننده این واقعیت 
اســت که این روال چنان جا افتــاده که برای فردی مثل 
عنابســتانی عادی شده است و او هیچ ترسی از رسوایی یا 
تبعات بعدی ایــن دروغگویی ندارد. حالا نوع رفتار قانون 
و حکومت با عنابســتانی درس عبرتی برای دیگران است 
که آنها هم چنین کنند تا این گونه رفتارها تصحیح شود.

2- رســوا شدن عنابســتانی، چه در ابتدای داستان و 
چــه در فریب دادن رئیس مجلــس، بازگو کننده قدرت 
فضای مجازی اســت که حالا رســانه اصلــی و قدرتمند 
مردم شده است. اگر ســالها رسانه های رسمی مثل صداو 
ســیما و مطبوعات، زیر بار فشار قدرت، مصلحت سنجی 
یا بر اســاس تمایات جناحی شــیوه ای را برگزیدند که 
باعث ایجاد حاشــیه امنیتی برای سوء استفاده کنندگان 
از قدرت شــد، حالا رســانه ای در اختیار مردم است که 
چنین ماحظاتی ندارد. و همین راز ترسی است که بعضی 
سیاســیون از فضای مجازی دارند و آشکار و نهان در پی 
محدود کردن آن هســتند. به راســتی اگر فضای مجازی 
نبود، کدام رسانه رســمی حرفهای سرباز سیلی خورده را 

مورد توجه قرار می داد و منتشر می کرد؟!
3- نکته پایانی بازخوانی رفتاری است که بعضی افراد 
مدعی اصولگرایی در قبال این داســتان داشتند. در طول 
این مدت نه هیات رســیدگی به رفتار نمایندگان واکنش 
ارزشــمندی در قبال این رفتار عنابســتانی داشــته و نه 
جریــان اصولگرایی حرفی زده اســت؛ بگذریم که بعضی 
همــکاران وی در مقام دفاع تمام قــد از وی برآمده اند! 
زمانی مجلس با هدایت احمد توکلی در مقام رسوا کردن 
دروغگویــی برآمد که لبــاس وزارت را در دوران احمدی 
نژاد پوشــیده بود و با اقتدار او را اســتیضاح کرد؛ اما آیا 
الان جریــان اصولگرایــی چه در مجلــس و چه خارج از 
آن آنقدر تــوان دارد که از این »اصــرار بر دروغ« تبری 
بجویــد و مجلــس را از وجود چنین فــردی پاک کند؟! 
واقعــا حکــم اصولگرایان مدعــی انقابی گــری در این 
خصوص چیســت؟  مثا مصطفی میرســلیم که یکی از 
بزرگان حزب موتلفه و بســیار مدعی اصولگرایی است در 
روزهای آغازین این داســتان در توئیتی نوشت: »جریان 
عنابستانی مشکوک به نظر می رسد. هیات نظارت بر رفتار 
نمایندگان باید با دقت رســیدگی کند، مبــادا در ورای 
ایــن جریان افرادی می خواهند مجلــس را بدنام کنند.« 
 حالا که واقعیت آشــکار شده، میرسلیم و میرسلیم ها چه

 خواهند کرد؟!

رئیس مجلس هم سیلی خوردن سرباز راهور را تایید کرد

حکم »اصرار بر دروغ« در اصولگرایی چیست؟
اگر سال ها رسانه های رسمی  زیر بار فشار قدرت، مصلحت سنجی یا بر اساس تمایلات جناحی شیوه ای را برگزیدند که باعث ایجاد حاشیه امنیتی 

برای سوء استفاده کنندگان از قدرت شد، حالا رسانه ای در اختیار مردم است که چنین ملاحظاتی ندارد. و همین راز ترسی است که بعضی 
سیاسیون از فضای مجازی دارند و آشکار و نهان در پی محدود کردن آن هستند

علی اصغر عنابســتانی نماینده سبزوار در واکنش به 
اظهار نظر قالیباف درباره اینکه او به سرابز راهور سیلی 
زده اســت، ادعا کرد: این حرف قالیباف خنده دار است. 
قالیباف چندین بار به خــود من گفته من فیلم را نگاه 
کردم و از این فیلم اصا ســیلی در نمی آید. مشــخص 
است که شما هل دادید حالا تحت تاثیر فضای رسانه ای 

می گوید عنابستانی به من غلط گفته؟
به نوشته رویداد2۴ وی درباره رای دادگاه گفت: رای 
دادگاه نوشته »ایراد ضرب بااثر«. ایراد ضرب بااثر چه 

هست؟ هرچه ترجمه کنید. 
عنابستانی در پاسخ به این ســوال که »رای دادگاه 
هم ســیلی بوده؟« عنوان کرد: هرچه بوده، پرونده تمام 
شده اســت. آقای قالیباف هم به جای اینکه چیزی که 

نمی داند توضیح دهد، باید می گفت پرونده تمام شــده 
و ســرباز به عنوان توهین کننده قرار مجرمیتش صادر 
شده و قرار مجرمیت من هم به عنوان ایراد ضرب بااثر 
صادر شده. هر دو طرف رضایت دادیم پرونده تمام شده 
است. وی همچنین ادعا کرد: دادگاه بر اساس فیلم رای 
نداده اســت. دادگاه بر اساس فضای رسانه ای رای داده 
و گفته ایراد ضــرب بااثر. من از راهور می خواهم فیلم 
را منتشــر کند. قالیباف هم کاما مطلع بوده چرا کسی 
که از روز اول از ماجرا خبر داشــته در فضای رسانه ای 
در توییتــر علیه من توییت می زند؟ قطعا قالیباف تحت 
تاثیر رسانه و فضای مجازی است. ایشان سودای ریاست 
جمهوری هم داشــته می خواسته فضای افکار عمومی را 

طرف خودش نگه دارد.

ادعای تازه عنابستانی:
 رئیس مجلس سودای ریاست جمهوری دارد

هیات وزیران در جلسه روز چهارشنبه خود 
به ریاست سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور، 
کار بررسی و تصویب لایحه بودجه سال 1۴۰1 

کل کشور را به پایان رساند.
به گزارش پایگاه اطاع رســانی دفتر هیئت 
دولــت، اعضــای دولت در این جلســه پس از 
بررسی و جمع بندی لایحه بودجه سال 1۴۰1 
کل کشور، آن را به تصویب رساندند تا به مجلس 
شورای اسامی تقدیم و در دستور کار نمایندگان 
قرار گیرد. لایحه بودجه سال 1۴۰1 کل کشور 

اوایل هفته آینده تقدیم مجلس خواهد شد.
سخنگوی دولت نیز با بیان اینکه خط قرمز 

بودجه 1۴۰1 داشتن کسری بودجه است، اظهار 
کرد: هیچگونه اقدامی که منجر به ایجاد تورم و 
کسری می شود، در بودجه راه داده نشده است 
و همزمان ســعی کردیم اقداماتی که منجر به 
افزایش نقدینگی و تورم می شود، ممانعت شود.

علی بهادری جهرمی در گفت و گو با بخش 
خبری ساعت 1۴ شبکه یک، اظهار کرد: جهت 
گیری بودجه 1۴۰1  تقویت و توســعه جایگاه 
مردم در اقتصاد است. در بودجه 1۴۰1 صندوقی 

به نام پیشرفت و عدالت پیش بینی شده که از 
منابع این صندوق، جهت جلب مشارکت بخش 
خصوصی و عمومی به منظــور انجام طرح های 

استانی و ملی استفاده می شود.
وی افزود: در توزیع  بودجه ســعی شــده 
اســت به آمایش ســرزمینی توجه ویژه شود 
و در راســتای افزایش عدالــت در توزیع منابع 
در استانهای مختلف کشــور به ویژه استانهای 

محروم باشد.

بهادری جهرمی ادامه داد: بر اســاس آمایش 
سرزمینی موارد و طرح ها و موضوعات مورد نیاز 
اســتان در اولویت حمایت های مالی دولت قرار 
می گیرد و اختیار هم امســال به خود استانها 
واگذار می شــود و تحــت چارچوب های کلی 
اختیارات در بودجه به خود استانها واگذار شده 

است.
ســخنگوی دولت با بیــان اینکه خط قرمز 
بودجه 1۴۰1 داشــتن کســری بودجه است، 

اظهــار کرد: هــم هیچگونــه اقدامی که منجر 
به ایجاد تورم و کســری بودجه می شــود، در 
بودجه راهی به آن داده نشــده است و همزمان 
سعی شده است اقداماتی که به هر نحو، منجر 
به افزایــش نقدینگی و تورم  می شــود مانند 
تســهیات تکلیفی که برای بانک ها رایج بوده، 

ممانعت شود.
وی یادآور شد: صرف نظر از افزایش حقوق 
کارکنان، هزینه های ســال جــاری دولت 1۵ 
درصد نســبت به سال گذشته کاهش می یابد. 
دولت به منظور جلوگیری از تورم ســعی کرده 

است که هزینه های خود را کاهش دهد.

معاون اول قوه قضائیه با اشــاره بــه پایان مهلت قانونی 
استجازه )کســب اجازه از رهبری برای برگزاری دادگاه های 
ویژه اقتصادی با مقررات خاص( تا پایان شهریورماه و تمدید 
مجدد آن با اذن رهبری گفت: تاکید مقام معظم رهبری آن 
است که این موضوع به صورت قانون در بیاید و در این زمینه 

موضوع را به مجلس شورای اسامی منتقل کرده ایم.
به گزارش قوه قضائیه، جلسه بررسی عملکرد شعب ویژه 
رســیدگی به جرایم اخال گران در نظام اقتصادی با حضور 
معاون اول قوه قضائیه، رئیس کل دادگستری استان تهران، 
دادســتان عمومی و انقاب مرکز استان تهران، قضات شعب 
ویژه رسیدگی به جرایم اخال گران در نظام اقتصادی و سایر 
مسئولان قضایی امروز )چهارشنبه مورخ 1۷ آذرماه( در دفتر 

معاون اول قوه قضائیه برگزار شد.
در ابتــدای این نشســت، هر یک از حاضریــن به بیان 

مهم ترین مسائل و مشکات موجود در حوزه کاری خود و در 
رسیدگی به پرونده های مفاسد اقتصادی پرداختند.

حجت الاسام والمسلمین مصدق، معاون اول قوه قضائیه 
پس از اســتماع مسائل و مشکات مطروحه از سوی قضات 
و مســئولان قضایی اظهار کرد: موارد طرح شده را یادداشت 

کردم که خیلی از آن ها قابل حل است.
معــاون اول قوه قضائیه با تاکید بر لزوم »نظام بخشــی 
شــعب شش گانه رســیدگی به جرایم اخال گران در نظام 
اقتصادی« و »اســتقرار این شعب« گفت: در همین جلسه 
از رئیس کل دادگستری استان تهران می خواهم در خصوص 
اختصاص قضات ثابت در این شعب حداکثر تا دو هفته آینده 
پیشــنهادهای خود را ارائه دهد تا بررســی های لازم در این 

زمینه صورت گیرد.
وی با بیان اینکه لازم اســت حداقل سه شعبه با قضات 

ممحض در مجتمع ویژه رسیدگی به جرایم اخال گران در 
نظام اقتصادی به صورت ثابت فعالیت کنند، عنوان کرد: لازم 
است در مورد محل استقرار و فعالیت این شعب تصمیم گیری 

شود.
مصدق در ادامه با اشــاره به مبهم بودن تعریف برخی از 
واژه ها در قوانین اظهار کرد: در ارتباط با قانونی که با موضوع 
اصاح قانون مجازات اخالگران در نظام اقتصادی در مجلس 
اســت، زحمات زیادی کشیده شده اســت و یکی از ایرادات 
موجود در این زمینه این است که نمی دانیم تعریف عمده و 
کان چیست. در این زمینه، به هر تعریفی که به مجلس ارائه 
شد، ایرادی گرفته شد؛ لذا تعریف برخی از کلمات کار خیلی 
سختی است؛ اما در این حال شاید بشود از طریق آیین نامه 
و بخشنامه محدوده ای را برای ایجاد رویه واحد تعریف کنیم.

معاون اول قوه قضائیه با بیان اینکه در حال حاضر اصاح 

قانون مجازات اخالگران در نظام اقتصادی در کمیســیون 
تصویب شده و در نوبت طرح در صحن است، گفت: از اعضای 
جلسه می خواهم چنانچه پیشــنهادی در این زمینه دارند، 
ارائه دهند. وی با اشــاره به پایان مهلت قانونی اســتجازه تا 
پایان شهریورماه و تمدید مجدد آن با اذن رهبری اظهار کرد: 
تاکید مقام معظم رهبری آن است که این موضوع به صورت 
قانون در بیاید و در این زمینه موضوع را به مجلس شــورای 

اسامی منتقل کرده ایم.
مصدق با اشــاره به دغدغه ریاست قوه قضائیه در زمینه 
اعاده دادرسی اظهار کرد: ریاست قوه قضائیه ماموریت دادند 
تا نسبت به بررسی اعاده دادرسی ها اقدام شود و در این زمینه 
هیاتی سه نفره بررسی های لازم را در دیوان عالی کشور انجام 
دادند و نتایج بررســی ها به ریاست قوه قضائیه گزارش شده 

است.

دادســتان تهران می گوید قضات به دلیل سنگینی کار، 
تمایلی برای کار در مجتمع تخصصی ویژه رســیدگی به 

جرائم اقتصادی ندارند.
بــه گــزارش قــوه قضائیه، علــی صالحی دادســتان 
عمومی و انقاب تهران در جلســه بررسی عملکرد شعب 
ویژه رســیدگی به جرایم اخال گــران در نظام اقتصادی، 
گفــت: قضات به دلیل ســنگینی کار، تمایلی برای کار در 
این مجتمع ندارند که این موضوع نشــان دهنده این است 
که حجم کار در این مجتمع بســیار بالاست و نیاز به فکر 

اساسی دارد.

دادســتان تهران عنوان کرد: ضروری اســت دوره های 
آموزشــی صرفا برای پرونده های اقتصادی در نظر گرفته 

شود و این امر حتما می تواند اثرگذار باشد.
وی بــا تاکید بر ایجــاد انگیزه برای قضــات مجتمع 
تخصصی ویژه رســیدگی به جرائــم اقتصادی اظهار کرد: 
دادســراها و دادگاه های جرایم اقتصادی، پیشانی دستگاه 
قضایی هستند. در حال حاضر چندین پرونده کثیرالشاکی 
داریم که مرتبط با همین دادگاه ها هستند و بالغ بر 1۰۰ 
هزار نفر از شکات این پرونده ها هستند؛ لذا ضرورت دارد 

تا مطالبات مردم را تعیین تکلیف کنیم.

صالحی با تاکید بر اهتمام دســتگاه قضایی نســبت به 
پرونده های کثیرالشاکی گفت: یک به یک این پرونده ها در 
دستور کار قرار دارد و در خصوص پرونده »آذویکو« جلسه 
را خــارج از وقت اداری با دعوت از ضابط و طرفین برگزار 

کردیم تا اموال مردم را تعیین تکلیف کنیم.
دادستان تهران تصریح کرد: در پی ادغام دو دادسرای 
پولی بانکی و جرایم اقتصادی، از زمان تاســیس مجتمع 
بالغ بر 2۶ هزار و 2۷۸ پرونده وارد شــده که از این تعداد 
2۴ هزار و 3۹ پرونده رســیدگی شده و در حال حاضر دو 
هزار و 2۷۸ پرونده در جریان رســیدگی است که از این 

تعداد ۵۸۶ فقره از پرونده های مســن است که ۴۴۰ مورد 
آن مربوط به اجرای احکام اســت. وی در ادامه به فقدان 
ســاختار مناسب برای پیشگیری اشاره کرد و گفت: قانون 
پولی و بانکی مصوب ســال ۵1 اســت و زمــان زیادی از 
تصویب آن می گذرد و لازم اســت کــه این قانون روزآمد 
شود. فقدان نیروی انسانی مناسب، چالش های موجود در 
کارشناســی ها، نحوه فعالیت ضابطین و عدم توفیق کافی 
برای شناســایی، اســترداد و ضبط اموال ناشی از جرم و 
ضرورت اصاح دستورالعمل از مهم ترین موضوعات مطرح 

شده از سوی دادستان تهران بود.

نماینــده اصولگرای پیشــین مجلس، آغــازِ انتقادات 
اصولگرایــان را از دولــت، به خاطر مشــکات اقتصادی و 
معیشتی دانست و تاکید کرد که باید در این مدت حداقل 

برنامه مشخصی برای مدیریت شرایط می دیدیم.
عزت الله یوسفیان ما فعال سیاســی اصولگرا و نماینده 
پیشــین مجلس در گفت وگو بــا »نامه نیــوز« می گوید: 
»شرایط به نحوی است که افرادی که از این اوضاع مصون 
باشــند خیلی معدود هستند. ۷۰، ۸۰ درصد جامعه درگیر 
مشکات اقتصادی هستند و حتی آنهایی که بالای خط فقر 

هستند هم مشکات را حس می کنند.

وی افزود: به تبع این مشــکات اقتصادی، فشار روانی 
شــدیدی به مردم و خانواده ها وارد می شود، لذا آقایانی که 
در انتخابات رقیب نبودند، حرف می زنند و ایرادی هم ندارد. 
آنهایی که در انتخابات رقیب بودند البته سکوت کرده اند تا 

متهم نشوند که چون رقیب بوده اند الان انتقاد می کنند.«
وی گفت: »درســت است که فقط چند ماه از شروع به 
کار دولت گذشــته، اما این مدت برای برنامه ریزی کافی و 
حتی زیاد بود. انتظار نداشتیم که این مدت همه مشکات 

حل شود، اما حتی برنامه هم مشاهده نمی کنیم.
این فعال سیاســی اصولگــرا با انتقــاد از دیدارهای به 

اصطاح ســرزده رئیسی با مردم گفت: مگر می شود که در 
کوچه و پس کوچه با مردم ســام علیک کرد و اســمش را 
برنامه اقتصادی گذاشت؟! این برنامه است که بگوییم قانون 

بودجه را نازک کردیم!
او بــا تاکید بر اینکه »کســی برنامه را لمس نمی کند و 
نمی دانیم قرار اســت چه کار کننــد« گفت: یک بار لایحه 
اصاح ارز ۴2۰۰ تومانی را با دو فوریت به مجلس می برند و 
مجلس می بیند که با تصویب آن داستان ها به وجود می آید، 
موافقت نمی کند. بعد می بینیم که وزیر بهداشت می گوید 
نمی توانیم از ارز ۴2۰۰ تومانی صرف نظر کنیم، چون فشار 

به مردم متحمل می شــود. این وضعیت یعنی برنامه ای در 
کار نیست، به هر حال سالی که نکوست از بهارش پیداست. 
یوسفیان ما ادامه داد: می گویند بازی که گوشت خوار است 
از کجی نوک اش پیداســت. چند ماه گذشته و هیچ اتفاقی 
نیفتاده، تا حرف هم بزنیم می گویند مگر چند ماه گذشته! 

درحالی که این مدت برای برنامه ریزی خیلی زیاد است.
وی تاکید کــرد: دولت باید بگوید کــه چه برنامه های 
اقتصادی دارد. مثا می خواهند مساله سوخت را چه کنند؟ 
پرداخــت یارانه را چطور می خواهنــد ادامه دهند؟ وقت و 

زمان می گذرد و می گویند صبر کنید!

تصویب لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ کل کشور در دولت

معاون اول قوه قضائیه خبر داد

تاکید رهبری بر تصویب قانون برای دادگاه های اقتصادی موضوع »استجازه«

دادستان تهران:

قضات تمایلی به کار در مجتمع رسیدگی به جرائم اقتصادی ندارند

نماینده اصولگرای ادوار مجلس: 

سلام علیک کردن با مردم برنامه اقتصادی است؟

افشاگری یک نماینده درباره توصیه یک وزیر
 به مجلس برای سکوت درباره حقوق های نجومی

عباس مقتدایی نماینده اصفهان گفت : خبرنگاری اعام کرد فردی حقوق 
نجومی گرفتــه، در چنین حالتی ما ورود پیــدا کردیم و جلوی وزارت نفت را 
گرفتیــم، به وزیــر نفت نامه زدیم  نام مدیرانی که بــالای 3۰ میلیون تومان 
می گیرند را اعام کن نه تنها این کار را نکردند بلکه می گویند شــما سکوت 

کنید، آیا این درست است؟ کارها را شما باید مدیریت کنید
بــه گزارش فارس، عباس مقتدایی نماینده اصفهان نیز در مجلس در نطق 
میان دســتور گفت: آقای رئیس جمهور! آقای دکتر رئیسی! نمایندگان مردم 
در عین حال که کاما متوجه هســتند که جنابعالی در حال تاش هستید اما 
از باب دلســوزی و از سر دغدغه هایی که دارند تذکراتی را روزانه به جنابعالی 
می دهند، ما نگران این هســتیم که بی توجهی به تجربه های سابق باعث شود 

روندها تغییرات ویژه و جدی نداشته باشد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس ادامه داد: آقای رئیس جمهور ما از وزرای 
شــما توقع پاســخگویی، تاش، تحرک و پیگیری مستمر داریم، آقای رئیس 
جمهور اگر وزیر شــما پاسخ نماینده مجلس را به موقع ندهد به نظر شما آیا 
چاره ای غیر از استفاده از سوال خواهد بود، آیا ما چاره ای به غیر از استفاده 

از ابزارهای مندرج در قانون اساسی از جمله استیضاح خواهیم داشت؟
وی بیان کرد: ما به دنبال این نیستیم که تقابل دولت و مجلس که در دوره 
قبلی مشــاهده کردیم مجددایجاد شود اما توقع ما این است که جنابعالی به 
کسانی که زیر مجموعه شما هستند بفرمایید تعامل آنها با مجلس می تواند بر 

روند کلی فعالیت های دولت اثرگذار باشد.
این نماینده مجلــس مطرح کرد: نمایندگان و ملت عزیز ما در جلســات 
اختصاصــی با رئیس جمهور و وزرا مطالبــی را مطرح می کنیم، چند نمونه را 
عرض کنم، درجلســه ای که مجمع نمایندگان اصفهان با آقای رئیس جمهور 
داشتند، مسائل فرونشست زمین را مطرح کردیم، در آن جلسه گفتیم که بی 
توجهــی به این موضوع می تواند کل ابنیه تاریخــی در اصفهان که متعلق به 

نسل های آینده و کل ملت ایران است را با خطر مواجه کند.
مقتدایی توضیح داد: آقای رئیس جمهور همان جا گفت دســتور می دهم 
وزیر میراث فرهنگی به اصفهان بیاید، بیش از یک ماه از این داســتان گذشته 
است نه آقای وزیر آمد اصفهان نه کاری اتفاق افتاد. اگر این جور باشد که وزیر 

به حرف رئیس جمهور توجه نکند ما چه کاری باید انجام دهیم.
وی با اشــاره به حقوق نجومی برخی مدیران اظهار داشت: خبرنگاری اعام 
کرد فردی حقوق نجومی گرفته اســت در چنین حالتی ما ورود پیدا کردیم و 
جلوی وزارت نفت را گرفتیم، به وزیر نفت نامه زدیم  نام مدیرانی که بالای 3۰ 
میلیون تومان می گیرند را اعام کن نه تنها این کار را نکردند بلکه می گویند 

شما سکوت کنید، آیا این درست است؟ کارها را شما باید مدیریت کنید.
نماینده مردم اصفهان تاکید کرد: باید برای آب فات مرکزی، اســتان های 
مرزی و همه کشور در مجموع برنامه ریزی شود، دشمنان ما FAFT، برجام 
و فشارهای گســترده خارجی را به عمل آورده اند برای اینکه درون کشور را 
بهم بریزند، الان بی توجهی به فریادهای کشاورزان، بی توجه به مطالبات ملی 

می تواند همین امر را در درون کشور محقق کند.

توزیع هوشمند کالاهای اساسی از ۵ به ۹ قلم
جلســه ستاد تنظیم بازار به ریاســت معاون اول رییس جمهور برگزار و بر 
برنامه ریزی مناســب برای گســترش اقام خرید اینترنتی با قیمت مصوب و 

همچنین تنظیم بازار مایحتاج شب عید و ماه رمضان تاکید شد.
به گزارش ایسنا، معاون اول رییس جمهور چهارشنبه در ابتدای این جلسه 
از هماهنگی مطلوب بین دســتگاههای متولی بــرای حل چالش های موجود 
خصوصا در ماههای اولیه شــروع به کار دولت، بر اساس مصوبات ستاد تنظیم 
بازار قدردانی و تاکید کرد این موضوع یک اتفاق جمعی اســت که با مشارکت 

گروهی افتاده و استمرار آن نیز به همین تعاون و همدلی وابسته است.
مخبر توســعه اقتصاد دیجیتال و بهره بــرداری از برنامه های نرم افزاری را 
یکی از راه های نجات بیماری اقتصاد در حوزه توزیع کالاها و خدمات و حذف 
واســطه های غیر ضرور دانست و تاکید کرد در این زمینه لازم است واحدهای 

سنتی نیز جایگاه خود را در این نظام توزیعی هوشمند بازآفرینی کنند.
در این جلســه گزارشــی از توزیع اینترنتی و هوشمند کالاهای اساسی با 
قیمت مصوب درب خانه، ارائــه و با توجه به پیامدهای مطلوب آن بر تنظیم 
عرضه، قیمت و سهولت دسترسی مقرر شد تا با رفع برخی نقایص پیشنهاداتی 
برای افزایش ســطح توزیع و گســترش اقام و محــدوده جغرافیایی آماده و 
اجرایی شــود. بر این اســاس پس از توزیع موفق ۵ قلم کالای اساسی شامل 
مرغ، تخم مرغ، برنج، شکر و روغن در یک ماه گذشته، توزیع چهار قلم کالای 
لبنی شامل شیر، پنیر، ماست و کره نیز در دستور کار فروش اینترنتی و توزیع 

هوشمند با قیمت مصوب قرار می گیرد.
در جلســه ســتاد تنظیم بازار گزارشــی نیــز از نحوه عملکــرد تیم های 
دســتگاههای نظارتی و همچنین نحوه ساماندهی ظرفیت های مردمی توسط 
بســیج در حوزه پایش گرانفروشــی و احتکار ارائه و مقرر شــد این اقدام در 
تمامی زنجیره تولید تا عرضه از کارخانه تا خرده فروشــی بیش از پیش مورد 
توجه و رصد جدی قرار گیرد. در این زمینه پیشــنهاداتی نیز مبنی بر افزایش 
ســرعت در برخورد با متخلفان و ارتقا قدرت بازدارندگی و اثرگذاری اقدامات 

مذکور مورد بررسی قرار گرفت.

 خبر انتصابات جدید در دستگاه قضایی
 صحت ندارد

مرکز رســانه قوه قضائیه در اطاعیه ای اعــام کرد خبر انتصابات اخیر در 
قوه قضائیه صحت ندارد.

مرکز رسانه قوه قضائیه اعام کرد: سه شنبه شب گذشته خبری در فضای 
مجازی با موضوع برخی انتصاب های جدید در دســتگاه قضایی منتشــر شد 
که منشــا و مبدا نامشخصی داشت. این خبر ابتدا در گروه های محدود دست 
به دســت می شد تا اینکه کانال های خبری با انتشــار آن به گسترش ادعای 
مطرح شده دامن زدند. پیگیری های مرکز رسانه قوه قضائیه در مورد این خبر 
نادرســت که دامنه انتشار آن در ساعات پایانی شب گذشته به خبرگزاری ها و 
ســایت های خبری هم رسید نشان می دهد انتصاب یا انتصاب های جدیدی از 
سوی رییس دستگاه قضایی در حوزه دیوانعالی کشور، دادستانی کل کشور و 

دادستان انتظامی قضات صورت نگرفته است.
اقدامات لازم برای شناســایی مبدا و منشــا خبر کــذب انتصابات در قوه 
قضائیه انجام گرفته اســت و نتیجه بررســی ها در مورد اهداف این شیطنت 

خبری با منشا کاما کذب اطاع رسانی خواهد شد.

آه کشاورزان مسئولان را خواهد گرفت
نماینده مردم ارومیه در مجلس با بیان اینکه منابع طبیعی ســند اصاحی 
قولنامه ای کشــاورزان را باطل می کند عنوان کرد: آه کشــاورزان مسئولان را 

خواهد گرفت.
به گزارش ایسنا، سید سلمان ذاکر نماینده مردم ارومیه در مجلس در تذکر 
شــفاهی جلسه علنی دیروز مجلس گفت: متاسفانه امروز امروز منابع طبیعی 
ســند اصاحی قولنامه ای کشاورزان را باطل می کند و این کشاورزان را روانه 

دادسرا و دادگستری می کند.
عضو کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس افزود: ایــن کار انصاف نبوده و 
هزینه ســاز است، نباید زمین های اجدادی کشاورزان را بگیریم و آنها را روانه 
پله های دادگســتری کنیم، در تعداد زیادی از روســتاهای ارومیه این مشکل 

برای کشاورزان ایجاد شده است، آه کشاورزان مسئولان را خواهد گرفت.

 لایحه رتبه بندی معلمان در دستور مجلس
 قرار گیرد 

نماینده اهر و هریس خواســتار در دســتور قرار گرفتن لایحه رتبه بندی 
معلمان شد.

به گزارش ایســنا، احمد محرم زاده در جلســه علنی چهارشنبه با تبریک 
روز پرســتار، در تذکری به وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، خواستار 

پرداخت فوق العاده پرستاران شد.
وی در تذکــر دیگری به وزیر صنعــت معدن تجارت گفت: چرا یک درصد 
بند)۵( ماده ۴3 قانون برنامه ششــم توســعه درباره اختصــاص منابع درباره 

روستاهایی با معادن  اجرایی نمی شود.
محرم زاده در پایان تاکید کــرد که باید لایحه رتبه بندی معلمان هر چه 

سریعتر در دستور کار مجلس قرار گیرد.

اخبار کوتاه


